
Protokół XLVI/23 

z Sesji Rady Gminy i Miasta Odolanów 

26 stycznia 2023 r., rozpoczęcie o godz. 14:30 

Kościół poewangelicki w Odolanowie, pl. Kościuszki 

 

Ad 1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy i Miasta Odolanów Janusz Szustkiewicz powitał wszystkich 

obecnych, a następnie otworzył XLVI sesję Rady Gminy i Miasta Odolanów. 

Ad 2. Stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodniczący Rady poprosił Radnych o zalogowanie się do elektronicznego systemu 

głosowania. Przewodniczący Rady oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie 

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co stanowi, że Rada może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. Nieobecny na sesji był radny Zdzisław Gertig. Radna Barbara Cebulska 

opuściła salę obrad o godzinie 15:10. Listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki 

nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu.  

Do proponowanego porządku obrad uwag nie zgłoszono. Porządek został przyjęty 14 głosami 

„za” na stan 14 Radnych obecnych na sesji (załącznik nr 3 do niniejszego protokołu)  

i przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku posiedzenia.  

3. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady GiM Odolanów. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwał: 

- XLVI/413/23 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. 

- XLVI/414/23 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na rok 2023. 

- XLVI/415/23 sprawie określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy 

obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci do szkół. 

- XLVI/416/23 w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy i Miasta Odolanów nr XLV/409/22 z 

dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowskiemu. 

- XLVI/417/23 w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do porozumienia cywilnoprawnego 

o ustanowieniu Klastra Energii Powiatu Ostrowskiego. 

- XLVI/418/23 w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Wierzbno oraz 

Tarchały Wielkie na lata 2023-2028. 

- XLVI/419/23 w sprawie kontynuacji członkostwa w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa 

Działania PARTNERSTWO dla Doliny Baryczy. 



- XLVI/420/23 w sprawie przystąpienia  do Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania 

Wielkopolskie Partnerstwo dla Doliny Baryczy. 

- XLVI/421/23 w sprawie ustanowienia gminnego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

- XLVI/422/23 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie pomocy w formie posiłku, świadczenia  pieniężnego w postaci zasiłku 

celowego na zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w 

domu” na lata 2019 – 2023. 

- XLVI/423/23 w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie pomocy w formie 

posiłku, świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności 

oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych w ramach rządowego 

programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023. 

- XLVI/424/23 w sprawie zmiany uchwały nr XLV/402/22 Rady Gminy i Miasta Odolanów 

z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi za pojemnik i worek o określonej pojemności. 

 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

7. Dyskusja, zapytania, wolne wnioski. 

8.  Zakończenie obrad XLVI sesji. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XLV sesji. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do zapisów w protokołach z poprzednich sesji. 

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący poprosił o przyjęcie protokołu z XLV i głosowanie w systemie. Protokół z 

XLV Sesji został przyjęty 14 głosami „za” na stan 14 Radnych obecnych na sesji (załącznik 

nr 4 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady poprosił Radnych o składanie interpelacji. Przewodniczący Rady 

poinformował, że w punkcie 6 porządku obrad Burmistrz udzieli wstępnych odpowiedzi na 

ewentualne interpelacje, natomiast odpowiedzi pisemne zostaną przekazane Radnym w ciągu 

14 dni od dzisiejszej sesji. Przewodniczący przypomniał również, że zgodnie  

z obowiązującymi przepisami prawa interpelacje składne są na piśmie.  

Radna Anna Kądziela złożyła interpelację w sprawie: ustawienie lustra drogowego przy zbiegu 

ulic Wiejskiej i Bocznej w Raczycach; wymiana luster przy zbiegu ulic Leśna i Krótka oraz 

Wiejska i Polna w Raczycach; zamontowanie lampy na słupie obok placu zabaw od ul. 

Słonecznej w Raczycach. 

Radna Gabriela Zawada złożyła interpelację w sprawie przykrycie rowu wzdłuż drogi gminnej 

ul. Łąkowa w Uciechowie. 



 

Ad 5. Podjęcie uchwał. 

- Projekt uchwały XLVI/413/23 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej odczytała Skarbnik Beata Gościniak. Uchwała została 

przyjęta następującą proporcją głosów: „jestem za” 13 radnych, „jestem przeciw” 1 radny (pan 

Marcin Szorski), „wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 14 radnych obecnych na sesji i stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

- Projekt uchwały XLVI/414/23 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na rok 

2023 odczytała Skarbnik Beata Gościniak. Uchwała została przyjęta następującą proporcją 

głosów: „jestem za” 13 radnych, „jestem przeciw” 1 radny (pan Marcin Szorski), „wstrzymuję 

się” 0 radnych, na stan 14 radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Projekt uchwały XLVI/415/23 sprawie określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci do szkół odczytał 

Przewodniczący Rady Janusz Szustkiewicz. Uchwała została przyjęta następującą proporcją 

głosów: „jestem za” 14 radnych, „jestem przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 0 radnych, na 

stan 14 radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

- Projekt uchwały XLVI/416/23 w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy i Miasta Odolanów 

nr XLV/409/22 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Ostrowskiemu odczytał Przewodniczący Rady Janusz Szustkiewicz. Uchwała została przyjęta 

następującą proporcją głosów: „jestem za” 14 radnych, „jestem przeciw” 0 radnych, 

„wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 14 radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

 

- Projekt uchwały XLVI/417/23 w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do porozumienia 

cywilnoprawnego o ustanowieniu Klastra Energii Powiatu Ostrowskiego odczytał 

Przewodniczący Rady Janusz Szustkiewicz. Uchwała została przyjęta następującą proporcją 

głosów: „jestem za” 14 radnych, „jestem przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 0 radnych, na 

stan 14 radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

- Projekt uchwały XLVI/418/23 w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi 

Wierzbno oraz Tarchały Wielkie na lata 2023-2028 odczytał Przewodniczący Rady Janusz 

Szustkiewicz. Uchwała została przyjęta następującą proporcją głosów: „jestem za” 14 radnych, 

„jestem przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 14 radnych obecnych na sesji 

i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

- Projekt uchwały XLVI/419/23 w sprawie kontynuacji członkostwa w Stowarzyszeniu 

Lokalna Grupa Działania PARTNERSTWO dla Doliny Baryczy odczytał Przewodniczący Rady 

Janusz Szustkiewicz. Uchwała została przyjęta następującą proporcją głosów: „jestem za” 

14 radnych, „jestem przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 14 radnych 

obecnych na sesji i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

- Projekt uchwały XLVI/420/23 w sprawie przystąpienia  do Stowarzyszeniu Lokalna Grupa 

Działania Wielkopolskie Partnerstwo dla Doliny Baryczy odczytał Przewodniczący Rady Janusz 



Szustkiewicz. Uchwała została przyjęta następującą proporcją głosów: „jestem za” 14 radnych, 

„jestem przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 14 radnych obecnych na sesji 

i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

- Projekt uchwały XLVI/421/23 w sprawie ustanowienia gminnego programu osłonowego w 

zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 odczytał Przewodniczący 

Rady Janusz Szustkiewicz. Uchwała została przyjęta następującą proporcją głosów: „jestem 

za” 14 radnych, „jestem przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 14 radnych 

obecnych na sesji i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

- Projekt uchwały XLVI/422/23 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w formie posiłku, świadczenia  

pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023 odczytał Przewodniczący Rady 

Janusz Szustkiewicz. Uchwała została przyjęta następującą proporcją głosów: „jestem za” 

14 radnych, „jestem przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 14 radnych 

obecnych na sesji i stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

- Projekt uchwały XLVI/423/23 w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

pomocy w formie posiłku, świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup 

posiłku lub żywności oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych 

w ramach rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023 odczytał 

Przewodniczący Rady Janusz Szustkiewicz. Uchwała została przyjęta następującą proporcją 

głosów: „jestem za” 14 radnych, „jestem przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 0 radnych, na 

stan 14 radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

- Projekt uchwały XLVI/424/23 w sprawie zmiany uchwały nr XLV/402/22 Rady Gminy 

i Miasta Odolanów z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie ustalenia stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi za pojemnik i worek o określonej pojemności 

odczytał Przewodniczący Rady Janusz Szustkiewicz. Uchwała została przyjęta następującą 

proporcją głosów: „jestem za” 14 radnych, „jestem przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 0 

radnych, na stan 14 radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Ad 6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

Burmistrz Marian Janicki odpowiadając na interpelację Radnej Anny Kądzieli wyjaśnił, że  

w kwestii ustawienia lustra drogowego przy zbiegu ulic Wiejskiej i Bocznej zostanie dokonana 

wizja lokalna i jeżeli zajdzie potrzeba lustro zostanie zamontowane. Następnie odnosząc się do 

sprawy wymiany luster przy zbiegu ulic Leśna i Krótka oraz ulic Wiejska i Polna Burmistrz 

powiedział, że zastanawia się czy wymiana zniszczonych luster nie powinna odbywać się z 

funduszu sołeckiego, tak aby uświadomić mieszkańcom koszty z tym związane i zmusić do 

większej dbałości o urządzenia i ich nie niszczenie. Odpowiadając na trzecią część interpelacji 

dotycząca zamontowania lampy na słupie obok placu zabaw od strony ulicy Słonecznej 

Burmistrz powiedział, że lampa świeci 4 tys. godzin rocznie, co wiąże się z kosztami. Burmistrz 



dodał, że po wizji ustosunkuje się na piśmie do tej sprawy. Burmistrz odniósł się także do 

kwestii wydatkowania funduszu sołeckiego. 

Burmistrz odpowiadając na interpelację Radnej Gabrieli Zawady dotyczącej przykrycia rowu 

wzdłuż drogi gminnej ul. Łąkowa w Uciechowie poinformował, że zostanie przeprowadzona 

wizja na miejscu i udzielona odpowiedź. Burmistrz powiedział, że jest przeciwnikiem 

przykrywania rowów, gdyż wiąże się to z licznymi problemami, szczególnie w czasie wysokich 

poziomów wody.  

Ad 7. Dyskusja, zapytania, wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy Radni mają pytania do przekazanego przez Burmistrza 

sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym. Uwag do sprawozdania nie zgłoszono. 

O głos poprosiła radna Gabriela Zawada, która podziękowała Burmistrzowi za uporządkowanie 

krawężników przy ścieżce rowerowej przy drodze powiatowej Raczyce-Uciechów.  

Następnie głos zabrał Burmistrz Marian Janicki, który podkreślił, że porządkowanie ścieżek  

i dróg powiatowych i wojewódzkich nie należy do zadań gminy. Burmistrz dodał, że zły stan 

ścieżki wpłynął na decyzję o jej uporządkowaniu. 

Burmistrz poinformował także o powierzeniu gminie przez Urząd Marszałkowski zadania 

polegającego na przebudowie ul. Krotoszyńskiej w Odolanowie. 

Radny Jan Kowalski zapytał kto pokryje brakującą kwotę na przebudowę Krotoszyńskiej.  

Burmistrz powiedział, że Urząd Marszałkowski wstępnie zabezpieczył 5 milionów złotych. 

Burmistrz dodał, że jeżeli kosztorys będzie większy to kwota zostanie podwyższona. Burmistrz 

powiedział, że w przypadku gdyby zabrakło środków na wymianę sieci wodociągowej  

i kanalizacyjnej to gmina pokryje brakującą kwotę.  

Innych głosów w dyskusji nie było. 

 

Ad 8. Zakończenie obrad XLVI sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady zamknął XLVI Sesję Rady Gminy 

i Miasta Odolanów (godz. 15:24). 

 

       Protokolant                         Przewodniczący Rady 

/-/ Agnieszka Skobejko-Przybylak                       /-/ Janusz Szustkiewicz  
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